

Protokoll for styremøte i Mastra Hestesportklubb

Mandag 4. November 2024

Til stede: Helge Øye, Knut Inge Amundsen, Odd Inge Halvorsen, Evy Cathrine Skaalevik, Astri Sokn, Anita Hjertviksten Lindland og protokollfører Marthe Skårland

Ikke til stede: Rose-Mary Othilie Olsen, Kjetil Helgeland, Malin Raugstad

Saksnr.:	Faste saker	Ansvar
1.11.24	Godkjenning av agenda og møteprotokoll fra forrige møte. NB! Agendaen inneholder åpne saker fra tidligere møter, disse har beholdt sitt opprinnelige saksnummer. <i>Godkjent</i>	
2.11.24	Brev og meldinger: - Utbetaling til ungdomskomiteé ihht. god regnskapsskikk og gjeldende regler, ref. Sak 6.9.4.24 fra de to foregående møtene. <i>Ungdomskomiteéen må få godkjenning fra Synne/Agnete på alle oppmøter for rideskolevakter, enten i Spond eller på egne vaktlister.</i> - <i>Ungdomskomiteen må sende søknad for utbetaling av oppsparte midler.</i> Følge opp sak 2.10.24 fra forrige møte: Sette opp arbeidsplan for videreutvikling av klubben, sammen med Silje Åbø og Eirin Næsheim Kvadsheim. <i>Saken videreføres til neste styremøte grunnet tidsmangel.</i>	Marthe/ Evy
2.11.1.24	Økonomisk støtte til vedlikehold av kompetanse for teknisk personell. Gjelder steward i grenene kjøring, dressur og sprang. Har mottatt 1 søknad om støtte til deltagelse på stewardkonferansen i januar. <i>Klubben dekker reise, overnatting og kursavgift, mot søknad fra den det gjelder, såfremt det er økonomisk forsvarlig. Teknisk personell som klubben støtter økonomisk, skal kunne brukes uten kostnad for klubben ved arrangementer klubben avholder. Må bli enige om hvor mange arrangement per år dette skal gjelde.</i>	Helge/ Anita
2.11.2.24	Båndtvang for hunder. Hunde- og hestemøkk. <i>Båndtvang gjelder også på klubbens anlegg. Henger opp nye skilt om båndtvang, og sender en påminnelse til medlemmene om båndtvang samt å rydde opp etter egen hund og hest.</i>	Anita

3.11.24	Idrettsanlegg	Helge
3.11.1.24	Kjøp av arealet til rideklubben. Utsendt innkalling til ekstraordinært årsmøte, som blir torsdag 7. november klokken 19. <i>Grunneier ønsker å forlenge fra 23 år til over 30 år. På betingelse av at vi kjøper anlegget etter et år. Dersom klubben ikke har leieavtale på minimum 30 år, får ikke klubben utbetalt spillemidler. Uten leieavtale kan ikke klubben søke om midler til ny stall eller ridesti. Klubben har skrevet en intensjonsavtale, slik at grunneier ikke kan trekke stående tilbud.</i>	Helge
3.11.2.24	Mattilsynet <i>-Klubben har godkjenning fra gammelt av (før nye stall er bygget). Saken videreføres til neste styremøte. Styret har behov for å innhente mer informasjon for å vurdere saken.</i>	Helge
3.11.3.24	Vedlikehold av utendørs ridebane <i>Minilasteren vår tåler ikke belastningen av å vedlikeholde banen ute. Styrer ønsker at Lena skal utarbeide en plan for vedlikehold av bane og for vanningsanlegg. Styret ønsker at Lena stiller firehjulingen sin til dispensasjon dersom hun ikke selv kan vedlikeholde.</i> <i>4000kr/år koster det klubben å dekke kostnadene for en fôringshelg for Lena. Styret vedtar å dekke Lena sine fôringshelger for en hest. Klubben dekker opp hennes fôringer ved å betale helgeansatte som har jobb med å ta rideklubbens rideskolehester.</i>	Helge
4.11.24	Rideskole og stall <i>Marthe sender oversikt til Anita og Astri, over hvilke endringer som skal gjøres ifht rideskolens hester.</i>	Marthe
-	Sak 6.9.5.24 Foreldremøte for rideskolen. Saken må utsettes nok en gang, grunnet tidsmangel.	Helge/ Rose
4.11.1.24	Ungdomsstyret og Marthe har sagt opp sine stillinger i rideskolen. <i>Frøya Rakvåg har bekreftet at hun kan være vikar. Sikke Sokn kan instruere i dressur annenhver torsdag, mot at det må være en voksen ansvarlig til stede. Stallmester vil bli bedt om å ta stallarbeidet for Dwina de dagene Sikke skal være instruktør.</i>	Helge/Astri
4.11.2.24	Juleavslutning siste uken det er undervisning i rideskolen?	Synne/Rose
4.11.3.24	Stevne 9.-10. november og åpen dag 4. november. <i>Påmelding via Spond og e-post. Lena skal vedlikeholde banene under stevnet.</i>	Astri
4.11.4.24	Bruk av møkkatralla og fôringsautomat høy.	Helge

4.11.5.24	<i>-Alle kan bruke møkkatralle og foringsautomat. Møkkamaskin lager for mye støy, oppfordrer til å ikke bruke den når det er hest inne.</i> Gjestetrenerne. Ansatte. Kontrakter. <i>-Odd Inge arbeider med kontrakter, ref. sak 6.10.3.24</i>	Odd Inge
5.11.24	Økonomi	Helge
-	Sak 5.9.3.24 Får 200 000 kr i støtte fra krafttak for ridebanebunner så snart samsvarserklæringen for arbeidet til Gard Maskin kan fremlegges. – Denne forventes framlagt ila uke 42.	
5.11.1.24	Sprangtreningene som nå er flyttet fra torsdag til mandag, er allerede en suksess. Første time startet med kun 2 elever, nå er tallet femdoblet. Kjærkomne kroner inn i klubbkassa! <i>-Bra!</i>	Anita
5.11.2.24	Andre halvdel av de 50 000 kronene fra Sparebankstiftelsen er nå utbetalt, etter at vi har dekket kostnader for 25´via støttefondet.	Anita
5.11.3.24	Vi må lande en pris for rideskolekurset som starter i januar. Legger vi oss på samme pris som før, dvs. 230 kr/ time? <i>Saken videreføres til neste møte, grunnet tidsmangel.</i>	Anita
5.11.4.24	Altfor ofte er utelys påskrudd på dagtid. Banelyset har i flere tilfeller også blitt stående på, når det ikke er noen på banen. <i>Alt lys skal av når siste mann går!</i>	Anita
Saksnr.:	Andre saker	Ansvar
-	Sak 6.9.24 Sponsorer og ulike støtteordninger. Det trengs to klubb-/styremedlemmer til å hanke inn flere sponsorer og søke om støtte fra ulike ordninger. En stor jobb, men kontrakter og oversikt over hvem som allerede er kontaktet foreligger. Helge prøver å rekruttere noen som kan følge opp dette.	Helge
-	Sak 6.9.1.24 Gjenåpning av stallkiosken. Anita la ut innlegg i foreldregruppa på Spond 27/9, med spørsmål om noen vil ta ansvaret for å fordele vakter og stille opp i kiosken. Kun 2 av 23 medlemmer har svart, samtlige har sett innlegget.	Anita
-	Sak 6.10.2.24 Plan for dugnad, gjennomgang av oppgaver.	Helge/Knut Inge
-	Sak 6.10.3.24 Gjennomgang av kontrakter.	Odd Inge
6.11.1.24	Video Marthe <i>Antar en pris på ca 500kr for reklamevideo</i>	Marthe
6.11.2.24	HMS: Refleks til hester og folk. Parkering langs innkjørselen. Vi mangler verneombud etter at Lisa Jakobsson trakk seg fra styret.	Helge/Anita

6.11.3.24	<i>Oppsigelse av stallplass, Ludvig skal flytte. Lena og Leah må samarbeide om hvem som skal overta plassen hans.</i>	
6.11.4.24	<i>Saken anonymiseres av personvern hensyn. Vurderes på neste styremøte.</i>	
Neste styremøte blir mandag 2. desember klokken 19. Frist for innmelding av saker er 25.november 2024.		

